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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Camilla Waltersson Grönvall (M)

2023/24:990 Nedläggning av Sis-ungdomshem i Sollefteå

I slutet av maj meddelades att ungdomshemmet Vemyra i Sollefteå, som 
bedrivs av Statens institutionsstyrelse, Sis, ska avvecklas. Beskedet kom 
mycket plötsligt och bara månader efter att verksamheten ställt om till att ta 
hand om pojkar i stället för flickor. Omställningen  beskrevs som en nystart för 
Vemyra, och signaler kom också om en utökning av verksamheten.

Beskedet om avveckling lämnades med hänvisningar till Försvarsmaktens 
behov och även olämpligheten i att ett ungdomshem skulle ligga nära de nya 
verksamheter militären planerar att bygga. Det märkliga är dock att 
Försvarsmakten inte alls känner igen sig i motiveringen från Sis, och ingen 
sådan dialog har förts med dem. Regementets kommunikationschef yttrade till 
och med att man ”har samsats om området i 80 år”.

Det råder akut brist på platser på olika former av ungdomshem, och en 
avveckling hotar dessutom närmare 100 arbetstillfällen i Sollefteå. Mot 
bakgrund av detta och vad som ovan beskrivits framstår det som ett mycket 
märkligt agerande från ledningen för Sis.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Camilla Waltersson 
Grönvall:

 

Avser statsrådet att initiera en dialog med Statens institutionsstyrelse om de 
förändringar som nu föreslås, och avser statsrådet därutöver att ta några 
generella initiativ för att säkerställa att förändringar av verksamheter som 
Statens institutionsstyrelse genomför baseras på sakliga och transparenta 
underlag?

………………………………………

Peter Hedberg (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-06-14
Besvaras senast
2024-06-28
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


